

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an [Unbekannt].

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 14.07.1711

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-12505

Vir Venerande!

Ed. 14. Jul.
17. ii. 79Hauptbibliothek
des Waisenhauses.

ommentatus ego cum animo meo sum praesentem rerum T. Domi.
 statum, amplam meditandi materiam suggerente hesternae con-
 locutionis nostrae recordatione. Resecit tandem deliberatio
 mea in hoc, ut trimestre spatium abs Te claudum putem
 tum respirationi a fluctibus, quibus in hunc usque diem agi-
 taris, tum compositioni animi inter preces ac meditationem
 Verbi ad archorem cum Deo communionem contendenti,
 tum explorationi Veritatis, in qua pedem figere possis, ac-
 curationi, interea vero omnem curam ad temporalia perti-
 nentem ejiciendam animo, seu potius Deo committendam esse.
 Ne quid ita rem instituenti sit obstaculo, propediem, ut
 solus in conclavi agas, procurabo, datoque studiosum,
 qui statutis horis, quae curata velis, percipiat, ac res necessa-
 rias Tibi ministret. Peractis hoc pacto tribus⁴⁰ mensibus,
 curam de subsequenti spatio trimestri haecenus⁴⁰ in me
 recipiam, ut eodem tunc loco sint res Tuae, quo nunc sunt,
 ubi trimestris spatii impensas Tuas comes deussus pollicetur
 est. Nec vero ad istum proficisci opus erit, quem cum
 jam hic expectemus, nec dubium sit ocyus venturum, si
 T. Dom. apud nos^{praesentem} intellexerit! Absit autem ut quidquam
 ego Tibi praescribam hac mea propositione, nec melioribus habens le-
 dam consiliis. Vale in Domino. Et. H. Franke.